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Chau Nguyen sekä 14 muuta valtuutettua jättivät seuraavan työjärjestyksen mukaisen 
valtuustoaloitteen: 

”Kaupunki on asettanut valtuustokauden 2017-2021 strategiaksi maanmyyntitulotavoitteet 34 milj. per 
vuosi. Strategia ohjaa virkamiestyötä ja tavoitteet tulisi saavuttaa valtuuston asettamien tavoitteiden 
mukaisesti.  
 
Maata on vielä toistaiseksi riittävä määrä Vantaalla. Maanmyyntiä tulisi kuitenkin harkita varsinkin Y-
tontteja myytäessä keskeisimmiltä alueilta eikä vain myydä tavoitteiden saavuttamiseksi. Maanvuokraus 
optiota tulisi käyttää entistä rohkeammin. Maanmyynnin ja -vuokraamisen vaikutuksia tulisi selvittää 
ennen päätösten tekoa. Y-tonttien vuokratulot tuottaisivat n. 30 vuodessa saman summan kuin maata 
myytäessä ja pitkällä tähtäimellä selvitys ja päätökset selvityksen pohjalta edistävät joustavaa 
kaupunkirakentamista.  
 
Edellä olevan perusteella me allekirjoittaneet Vantaan kaupunginvaltuutetut esitämme, että: 
• kaupungin tulisi selvittää, kuinka kauan vuokratuloja tulisi saada, jotta saavutettaisiin sama 

tulo kuin maata myytäessä 
• kaupungin tulisi harkita tonttien vuokraamista Y-tonteille keskeisimmiltä alueilta 

selvitykseen tukeutuen myymisen sijaan 
• kaupungin tulisi esittää selvitys kaupunkisuunnittelulautakunnalle maata myytäessä tai 

vuokratessa” 
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Päätös:
Päätettiin ottaa asia käsiteltäväksi ja lähettää valtuustoaloite kaupunginhallitukselle valmisteltavaksi. 

Liite:
- allekirjoitettu Chau Nguyen ja 14 muun valtuutetun aloite kaupungin harkittava maan 

vuokraamista entistä enemmän


